
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Men heeft besloten dat de inwoners van Holendrecht 
ongelukkig zijn. Ook als u denkt dat u niet ongelukkig 
bent is dat toch zo. De deelraad is ons dat maar even 
komen vertellen, want daar weet men wat goed voor 
ons is. Ons ongeluk als bewoner ligt voornamelijk in 
het feit dat er te weinig verschillende soorten 
woningen zijn. Volgens de politiek in ieder geval. De 
huidige woningen trekken volgens hen slechts mensen 

hebben in een wijk. Nee, dat leidt alleen maar tot 
verpaupering. Maar verheug u, want het Dagelijks 
Bestuur heeft volgens henzelf een geweldig plan 
ontwikkeld. In dat plan is ruimte voor bijna 1200 
nieuwe woningen die speciaal aantrekkelijk zijn voor 

he post bijna in het 
AMC geplaatst, gaat het winkelcentrum naar de rand 
van de wijk, moet de Holendrechtdreef omlaag en 
mogen we wonen in de schaduw van 60 meter hoge 
torenflats. Wat zullen de huidige bewoners daar 
gelukkig van worden. Meer weten over dit geweldige 
toekomstbeeld? Leest u dan vooral verder. 
 
Het Projectteam, de groep die ons enthousiast moet 
maken voor de plannen van de deelraad, heeft tijdens 
een aantal informatieavonden de bewoners bestookt 
met ideeën. De eerste avond konden de bewoners 
zelfs kiezen tussen verschillende mogelijkheden 
volgens welke de vernieuwing in de wijk plaats moest 
gaan vinden. De bewoners waren bijna zonder 
uitzondering tegen de plannen en gaven een aantal 
zaken duidelijk aan: 
a) men wilde een vernieuwd winkelcentrum op de 

huidige plek; 
b) de bewoners wilden de Holendrechtdreef laten 

zoals die nu is, dat wil zeggen: niet verlagen; 
c) de aanwezigen zagen het nut van het 

aan de andere zijde van het spoor niet in. 
Met een overweldigende meerderheid leek het 
Projectteam terug verwezen naar de tekentafel. Aan 
het einde van de avond kon men zich opgeven voor de 

 

overleggen om de geluiden uit de wijk gestalte te 
kunnen geven in de plannen. Tijdens de eerste 
bijeenkomst van de Klankbordgroep werd al snel 

Projectteam te melden had. 
 
Het zal u dan ook niet verbazen dat de mening van de 
bewoners geheel van tafel werd geveegd. Een greep 
uit de onzalige plannen voor de huidige bewoners: 
a) de Holendrechtdreef gaat omlaag en wordt net zo 

 

b) 2) een gedeelte van het Ochtenhof wordt gesloopt 
om een nieuw winkelcentrum te kunnen bouwen 
en ruimte te bieden aan een bredere dreef (detail: 
de bewoners van het Ochtenhof waren niet 
uitgenodigd voor de informatieavond); 

c) er worden om het station vier flats van 60 (ja: 
ZESTIG) meter hoog gesitueerd, waarvan één op 
de parkeerplaats van de Drecht (detail: ook de 
bewoners van de Drecht waren op dat moment nog 
nooit uitgenodigd); 
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Op moederdag, zondag 8 mei jl  was AT5 aanwezig in de wijk om de bewoners 
gelegenheid te geven te reageren op de plannen vanuit het Dagelijks Bestuur 
van de deelraad Zuidoost. Helaas wilde de portefeuillehouder geen 
medewerking aan AT5 verlenen. Het interview is uitgezonden op dinsdag 10 
mei.                                                                       Foto: Eric van den Bosch 

d) de pas gebouwde school wordt gesloopt en ver-
vangen door nieuwbouw met woningen er boven; 

e) er worden ongeveer 1200 nieuwe woningen in de 
wijk gebouwd, voor een gedeelte op huidige par-
keerplaatsen. Er is echter geen geld voor nieuwe 
parkeergelegenheid (is zelfs niet over nagedacht); 

f) voorzieningen als apotheek en medische post 
worden aan de kant van het AMC gesitueerd, waar 
de huisartsen beter kunnen communiceren met het 
ziekenhuis. (Gaat dit nog met rooksignalen dan? 
Nooit van telefoon en computer gehoord?) 

Er is nog een hele reeks maatregelen, maar ik hoop 
hier de belangrijkste te hebben weergegeven. 
 
Het Dagelijks Bestuur is er zeer op gebrand de 
plannen binnen zeer korte tijd door de deelraad te 
laten bekrachtigen. Er ligt een opdracht vanuit de 
Centrale Stad om woningen te bouwen in Zuidoost en 
de wijk Holendrecht is nu slachtoffer van de 
plotselinge dadendrang van het DB. Was het DB maar 
altijd zo actief in onze wijk, in plaats van veel geld te 
spenderen in andere delen van Zuidoost. Overigens 
ook lang niet altijd naar de zin van de bewoners. 
 

Holendrecht is verpauperd, zegt men in het DB. 

winkelcentrum en van de trappen naar de bushaltes op 
de Holendrechtdreef. Wat het Projectteam en het 
Dagelijks Bestuur er niet bij zeggen is dat plannen om 
het winkelcentrum te vernieuwen al enkele jaren 
systematisch op de lange baan geschoven worden. Het 
DB is er dus zelf (mede) schuld aan dat het 
winkelcentrum niet meer aan de eisen van de 

vandalisme de overkapping is verdwenen slaan ook 
erg aan, temeer daar deze overkapping uit oogpunt 

 het DB zelf is 
verwijderd. Er wordt met de bewoners van 
Holendrecht een politiek spelletje gespeeld. Over de 
ruggen van de Holendrechters is men bezig carrière te 
maken en men denkt er mee weg te komen. Het 

- et 
eierdop nog) is hier van toepassing: het Dagelijks 
Bestuur en mede belanghebbenden zijn groot en wij 
bewoners zijn klein. 
 
Het is van groot belang dat we zelf in actie komen 
tegen de plannen van het DB dat iedere vorm van 
echte inspraak ontwijkt. Staan wij als bewoners alleen 
tegenover het DB en het kapitaal dat daar achter staat? 
Nee, dat staan we niet. Vanuit de deelraad kunnen we 
vanuit bepaalde hoeken steun verwachten, vanuit het 
DB jammer genoeg niet. Het is ook belangrijk dat het 
AWV en Eigen Haard 
gekomen. Zij vertegenwoordigen een machtige speler 
die pas op een laat moment de arena heeft betreden. 
De plannen van AWV/Eigen Haard zijn zeker niet 
zaligmakend, maar het is te zien dat over die plannen 
wel is nagedacht. Bovendien staat de instelling van de 
woningbouwverenigingen ons erg aan. In het 
bijzonder voor de volgende stellingen in hun plannen 
zijn we te vinden: 
a) 

huidige bewoners in gedachte; 
b) - et veel 

functioneel en waardevol groen; 
c) voorzieningen en winkelcentrum moeten ten 

dienste staan van de bewoners; 
d) nieuwe typen woningen (met lift) moeten het 

ouderen mogelijk maken in Holendrecht te blijven 
wonen. 

Dit alles staat in schril contrast met het DB dat alleen 
denkt aan de nieuwe bewoners en de huidige 
bewoners als oud vuil behandeld. 
 
Wij zijn klein en zij zijn groot, maar met onze inzet en 
een beetje hulp kunnen we er iets van maken dat goed 
is voor de bewoners en niet uitsluitend voor het ego en 
de politieke loopbaan van mensen die constant over 
ons beslissen i.p.v. voor ons. Uiteindelijk is het ons 
geld dat wordt uitgegeven door het DB, waarom 
mogen wij er dan niets over te zeggen hebben? 
 

Voor zover mogelijk weet u nu wat er speelt. 
Natuurlijk is het van belang dat u zich ook zelf op de 
hoogte stelt van de situatie, maar dat laat ik graag aan 
u over. Holendrecht gaat niet op de rug liggen met de 
pootjes omhoog en daarbij rekenen we op uw steun. U 
hoort nog van ons. 
 


